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VRTEC RAVNE NA KOROŠKEM 

Čečovje 12 A 

2390 Ravne na Koroškem 

 

T: 02 82 15 740 

E: info@vrtec-ravne.si 

I: //www.vrtec-ravne.si/ 

 

ZAPISNIK 

3. seje Sveta staršev, ki je bila v sredo, 14. 6. 2017, ob 17.00 uri, v enoti Ajda, Javornik 56. 

 

Navzočnost 

Prisotni člani Sveta 

staršev 

Matic Knuplež, Saša Rahten, Tanja Kumprej, Borut Pandel, 

Katarina Lovko Kovačec, Severina Đorđević, Eva Krautberger, 

Blaženka Oblak, Jasmina Germadnik Kos, Maja Vrčkovnik, Maja 

Vauh, Katarina Valentar, Martina Kovač,  

Opravičili so se (člani 

Sveta staršev) 

Barbara Knez, Monika Piko, Urška Klemen, Maša Pupavac, Milena 

Haramija 

Odsotni (člani Sveta 

staršev) 

Maja Hudopisk, Zdenka Kerbev, Iris Topler 

Ostali navzoči Alja Verdinek, svetovalna delavka, Marija Pečovnik Meh, 

ravnateljica, Helena Pavlič (NIJZ) 

Zapisnik pisala Katarina Lovko Kovačec 

 

Podpisani seznam prisotnih članov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu vrtca. 

Sejo Sveta staršev je vodil predsednik sveta staršev. 

Predsednik pozdravi navzoče in  ugotovi, da je svet sklepčen ter predlaga naslednji 

spremenjen dnevni red. Pove, da bomo spremenili 4 točko dnevnega reda. Pri tej točki bodo 

člani sveta staršev izvolili člana sveta staršev v Svet vrtca Ravne. 

 

DNEVNI RED:  

1. Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev 

2. Predstavitev zdravega življenjskega sloga za vse generacije v Ravnah na Koroškem 

(NIJZ) 

3. Informacija o zaključku vpisa otrok v vrtec za šolsko leto 2017/18 

4. Sistemizacija delovnih mest za šolsko leto 2017/18 

5. Delo v počitniškem času 

6. Predstavitev ankete za starše – analiza  

7. Predlogi in pobude 

8. Razno 
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1. SKLEP: Prisotni soglasno z dvigom rok potrdijo  predlagan dnevni red. 

K točki 1.) Pregled in potrditev zapisnika 2. seje Sveta staršev 

 

Predsednik Matic Knuplež prebere sprejete sklepe zapisnika 2. seje. 

 

2. SKLEP: Prisotni člani z dvigom rok potrdijo zapisnik 2. Seje Sveta staršev z dne  

7. 3. 2017. 

K točki 2.) Predstavitev zdravega življenjskega sloga za vse generacije v Ravnah na 

Koroškem  

Gospa Helena Pavlič predstavi dejavnosti v okviru dejavnosti zdravega življenjskega sloga za 

vse generacije na Ravnah na Koroškem. Pove, da bodo ob igriščih na Ravnah izgradili 

naprave, kjer bodo starši lahko v času, ko se njihovi otroci igrajo na igriščih, telovadili. 

Ob igriščih bodo različne naprave. Koliko jih bo in kakšne bodo, bo znano v kratkem. Želijo 

si sodelovanja z vrtcem. Vrtec bi v okviru popoldanskih prostočasnih dejavnosti, organiziral 

druženje otrok in staršev in sicer bi se srečali na lokacijah teh naprav, kjer bi nato potekala 

predstavitev.  

 

 

K točki 3.) Informacija o zaključku vpisa otrok v vrtec za šolsko leto 2017/18 

Svetovalna delavka Alja Verdinek poda informacijo o vpisu v vrtec Ravne. 

V vrtec je bili 114 prijav, prostih mest pa je 100. Sestala se je komisija za sprejem v vrtec. 

Komisija na podlagi pravilnika točkuje prijave.  

Nastali sta dve listi – lista sprejetih otrok in čakalna lista.  

Ravnateljici je bila podana informacija o tem in stopila je v kontakt z občino. Pričeli so se 

dogovarjati o možnostih za dodatne prostore Vrtca Ravne. V mesecu aprilu je že nastala 

dodatna skupina otrok, ki se nahaja v prostorih OŠ Prežihovega Voranca na Čečovju. Tudi 

jeseni bo na tej lokaciji skupina predšolskih otrok. S straši so že imeli sestanek. Program bo 

potekal isto kot v enoti Solzice, kamor bodo hodili na različne dejavnosti.  

Pravo stanje bo sicer znano šele avgusta, saj so vsakoletne izkušnje iz preteklosti pokazale, da 

nastane nekaj prostih mest, ker vsi starši ne podpišejo pogodbe. V tem primeru naredijo v 

vrtcu najprej notranje premestitve, saj vsi otroci ne obiskujejo enot, kot so prvotno želeli 

starši, nato se vključujejo otroci s čakalne liste.  

Ravnateljica poda informacijo, da se na občini dogovarjajo za dograditev enote Ajda, s čimer 

bi pridobili prostore za čakajoče otroke. Na občini so naredili več predračunov, vendar se še 

niso odločili za nobeno možnost. Najverjetneje bo prišlo do graditve modularnega dela v enoti 
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Ajda. Ravnateljica pove, da namenskih sredstev za to občina nima, saj je v načrtu gradnja 

nove enote Solzice in v proračunu je bilo predvideno financiranje projektne dokumentacije za 

nov vrtec. Nov vrtec je nujno potreben, saj so Solzice star montažni vrtec. Nova lokacija naj 

bi bila v neposredni bližini OŠ Prežihovega Voranca. Nov vrtec bo imel 12 oddelkov. 

Povečanje števila oddelkov je povezano z porastom vpisa vrtec, ki sicer ni povezan z večjim 

številom rojstev, ampak le z večjim vključevanjem otrok v vrtec.  

V Kotljah pa gradijo nov kulturni center v katerem je možnost nastanka še enega oddelka v tej 

enoti. 

 

K točki 4.) Izvolitev člana sveta staršev v Svet vrtca Ravne. 

Članici sveta vrtca ge. Katarini Lovko Kovačec poteče mandat zaradi odhoda otroka v šolo. 

Člani sveta staršev morajo izvoliti nove člana oziroma članico. Po krajšem pogovoru, se na to 

mesto javi gospa Tanja Kumprej. Člani sveta jo z dvigom rok potrdijo. 

 

3. SKLEP: Člani sveta staršev potrdijo go. Tanjo Kumprej za predstavnico v svet vrtca. 

 

K točki 5.)  Delo v počitniškem času 

Svetovalna delavka poda informacijo o delovanju vrtca v počitniškem času. 

Odprta bo enota Solzice. V juliju bo delovalo 7 oddelkov, v avgustu 5 oddelkov. 

29. 6. 2017 bo organizirano popoldansko druženje v tej enoti, kjer bodo otroci in starši že 

lahko videli v katerih igralnicah se bodo otroci poleti nahajali. Poskrbljeno bo, da bodo v tem 

času v tej enoti tudi delavke iz ostalih dveh enot. 

Svetovalna delavka poda informacijo, da lahko starši otrok, ki odhajajo v šolo, pri njej dobijo 

potrdilo o izpisu otroka iz vrtca in s tem uveljavljajo dodatne pravice in ugodnosti.  

 

K točki 6.)  Predstavitev ankete za starše – analiza 

 

Gospod Knuplež predstavi rezultate ankete, ki so jo straši lahko rešili na spletno strani vrtca. 

Odziv je bil zelo slab.  

Starši se glede na rezultate strinjajo s prinašanjem igrač v vrtec. 

Prav tako se strinjajo s sodelovanjem starih staršev v dejavnostih vrtca. Ker pa se je tu 

pojavila dilema, ki se nanaša na možnosti starih staršev v vključitev v te dejavnosti, bo prišlo 

do spremembe pri oblikovanju letnih delovnih načrtov ( LDN) strokovnih delavk v skupinah. 
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Ob prvem srečanju tako strokovne delavke ne bodo več podale LDN jev, ampak bodo 

določene dejavnosti načrtovale skupaj s straši. Ti bodo lahko tako izrazili mnenja in dileme v 

zvezi z dejavnostmi skupine v okviru programa vrtca.  

 

K točki 7.)  Predlogi in pobude 

 

Članica sveta staršev vpraša, zakaj v enoti Ajda ni več igral? 

Ravnateljica poda pojasnilo, da mora vsak vrtec imeti veliko gibalne površine, zato imajo v 

tej enoti premična igrala. Pred leti so igrala bila, ampak z ministrstva so prišla nova navodila 

kakšna morajo biti igrala, da ustrezajo standardom varnosti. Vsa ta igrala so tudi zelo draga, 

zato jih vrtec Ravne kupuje postopoma.  

Članica sveta staršev poda dilemo o primernosti srečanja otrok z Društvom proti mučenju 

živali. Meni, da se na otroke preveč vpliva s takimi srečanji. Otroci naj bi namreč po tem 

srečanju želeli nakupovati hrano za živali v dobrodelne namene. Svetovalna delavka pove, da 

je bila prisotna na tem srečanju in zagotovila, da ni bilo najmanjšega namiga ali pritiska na 

otroke. To srečanje je potekalo v okviru dejavnosti Vseživljenjskega učenja, katerega namen 

je bila prestavitev društev, javnih zavodov in spodbujanje solidarnosti.  

Ravnateljica poda informacijo o izpeljavi plavalnega tečaja v vrtcu. Vključenih je bilo 86 od 

100 otrok. Tečaj je bil zelo dobro izpeljan in zelo uspešen. Ravnateljica se zahvali tako 

izvajalcem kot delavcem. Zadostili so vsem zahtevam ob takem dogajanju. Vse plačljive 

dodatne dejavnosti morajo potekati po točno določenem postopku s strinjanjem staršev. 

Možnost udeležbe so imeli vsi otroci. 

Ravnateljica je na občino dala prošnjo za sofinanciranje tega tečaja. Vrtec se je prijavil na 

razpis za j športnih dejavnosti. Dobili so malo sredstev (367,31€), je pa bila zato cena tečaja 

nižja za 4 evre. Naslednje leto bodo sofinanciranje teh dejavnosti dali v načrt.  

S tečajem bodo nadaljevali naslednje leto.  

 

K točki 8.)  Razno 

Konec maja je ravnateljica prejela pismo s podpisi staršev, ki zahtevajo pojasnilo o razlogih 

odhoda strokovne delavke v drugo enoto. Starši želijo, da delavka ostane v skupini, kjer bi 

nadaljevala delo z njihovimi otroki. 

Ravnateljica poda pojasnilo, da delo načrtujejo tudi tako,da je v dobro strokovnih delavk. Z 

odhodom v drugo enoto bi ta strokovna delavka imela možnost nadaljnje zaposlitve kot 

strokovna delavka. V skupino naj bi se namreč vrnila delavka, ki prihaja iz porodniške.  
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Ko je bil ta načrt že narejen, pa je prišlo do dogajanj, ki so pripeljala do tega, da zaradi 

potrebe po določeni organizaciji dela in želja delavke po premestitvi, v tej skupini ne bo prišlo 

do sprememb.  

Na organizacijo dela vpliva več dejavnikov. Delo se načrtuje v dobro otrok, vendar včasih 

pride do nepredvidenih situacij in dogajanj ob katerih se ne da upoštevati vseh želja staršev. 

Svetovalna delavka poda še informacijo, da sta dve skupini otrok bili na prireditvi Igraj se z 

mano v Radljah. Imeli so se zelo lepo. Sicer so imeli pripravljen program za nastop, a ga 

zaradi neustrezne časovne umestitve niso mogli izvesti. Organizatorjem je bilo zaradi tega 

zelo žal in bodo obiskali ti dve skupini v katerih se bodo skozi različne delavnice družili.  

 

 

Predsednik sveta staršev  se zahvali za sodelovanje. 

Čas zaključka: Seja se zaključi ob 19.00 uri. 

 

ZAKLJUČKI: 

1. Na seji Sveta staršev smo sprejeli 3. sklepe 

2. Zapisnik dobijo v vednost člani Sveta staršev skupaj z gradivom in vabilom za naslednjo 

sejo, zapisnik objavljen na spletni strani vrtca, ter na oglasnih deskah v enotah vrtca. 

3. Priloženo gradivo: 

- Vabilo na 3. Sejo sveta staršev vrtca 

- Zapisnik 2. seje sveta staršev 

 

Gradivo je priloga zapisniku v arhivu Sveta staršev. 

 

 

 

 

 

Predsednik Sveta staršev: 

Matic Knuplež l. r. 

 

 

 

 


